

Title (en)

Cooler, in particular domestic cooler

Title (de)

Kältegerät, insbesondere Haushaltskältegerät

Title (fr)

Appareil frigorifique, en particulier appareil ménager

Publication

**EP 2508825 A2 20121010 (DE)**

Application

**EP 12161947 A 20120329**

Priority

DE 102011006806 A 20110405

Abstract (en)

The device has an inner container, and a cooling goods-storage (6) formed in a cooling area (1) of the device for storing cooling goods (18), where the storage is extended over an adjusting depth (e-1) in an insertion direction (y). A rear wall (5) of the container is thermally connected with an evaporator (11) of a cooling circuit. An adjusting unit (21) i.e. distance piece, adjusts a rear section i.e. stop bar, of the storage for varying the adjusting depth. A free passage gap (17) is defined between the rear section and a rear wall of the device, and the adjusting unit has a guiding link.

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft ein Kältegerät, insbesondere Haushaltskältegerät, in dessen Kühlraum (1) zumindest eine Kühlgut-Ablage (6) zur Ablage von Kühlgut (18) angeordnet ist, die sich in einer Einschubrichtung (y) über eine zum Abstellen von Kühlgut (18) verfügbare Einstelltiefe (e 1 ) erstreckt, die varierbar ist. Erfindungsgemäß weist das Kältegerät ein Stellmittel (21) auf, mit dem zum Variieren der Einstelltiefe (e 1 ) der Kühlgut-Ablage (6) zumindest ein in der Einschubrichtung (y) hintere Abschnitt (15) der Kühlgut-Ablage (6) verstellbar ist.

IPC 8 full level

**F25D 25/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F25D 25/02** (2013.01); **F25D 2325/021** (2013.01)

Citation (applicant)

DE 9006675 U1 19900823

Cited by

CN113883773A

Designated contracting state (EPC)

AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

BA ME

DOCDB simple family (publication)

**EP 2508825 A2 20121010; EP 2508825 A3 20171129**; DE 102011006806 A1 20121011

DOCDB simple family (application)

**EP 12161947 A 20120329**; DE 102011006806 A 20110405